The Russian Federation

The Russian Federation is the largest country in the world. It occupies about one-seventh of the earth's surface. It covers the eastern part of Europe and the northern part of Asia. Its total area is about 17 million square kilometres. The country is washed by 12 seas of 3 oceans:the Pacific, the Arctic and the Atlantic. In the south Russia borders on China, Mongolia, Korea, Kazakhstan, Georgia and Azerbaijan. In the west it borders on Norway, Finland, the Baltic States, Belorussia, the Ukraine. It also has a sea-borders with the USA. 

There is hardly a country in the world where such a variety of scenery and vegetation can be found. We have steppes in the south, plains and forests in the midland, tundra and taiga in the nirth, highlands and deserts in the east. 

There are two great plains in Russia:the Great Russian Plain and the West Siberian Lowland. There are several mountains chains on the territory of the country: the Urals, the Caucasus, the Altai and others. The largest mountain chain, the Urals, separates Europe from Asia. 

There are over two million rivers in Russia. Europe's biggest river, the Volga, flows into the Caspian Sea. The main Siberian rivers- the Ob, the Yenisei and the Lena- flow from the south to the north. The Amur in the Far East flows into the Pacific Ocean. 

Russia is reach in beautiful lakes. The world's deepest lake is Lake Baikal. It is much smaller than the Baltic Sea, but there is much more water in it than in the Baltic Sea. The water in the lake is so clear that if you look down you can count the stones on the bottom. 

Russia has one-sixth of the world's forests. They are concentrated in the European north of the country, in Syberia and in the Far East. 

On the vast territory of the country there are various types of climate, from arctic in the north to subtropical in the south. In the middle of the country the climate is temperate and continental. 

Russia is very reach in oil, iron ore, natural gas, copper, nickel and other mineral resources. 

Russia is a parliamentary republic. The Head of State is the President. The legislative powers are exercised by the Duma. 

The capital of Russia is Moscow. It is its largest political, scientific, cultural and industrial centre. It's one of the oldest Russian cities. 

At present, the political and economic situationn in the country is rather complicated. There are a lot of problems in the national economy of the Russian Federation. The industrial production is decreasing. The prices are constantly rising, the rate of inflation is very high. People are losing their jobs because many factories and plants are going bankrupt. 

But in spite of the problems Russia is facing at present, there are a lot of opportunities for this country to become one of the leading countries in the world. I'm sure that we, the younger generation, can do very much to make Russia as strong and powerful as it used to be. 

Перевод текста: The Russian Federation

Российская Федерация - наибольшая страна в мире. Это занимает приблизительно одну седьмую поверхности земли. Это покрывает восточную часть Европы и северную часть Азии. Его полная область - приблизительно 17 миллионов квадратных километров. Страна вымыта 12 морями 3 oceans:the Tихих океанов, Арктики и Атлантики. В южной России граничит с Китаем, Монголией, Кореей, Казахстаном, Джорджией и Азербайджаном. На западе это граничит с Норвегией, Финляндией, Балтийскими государствами, Белоруссией, Украиной. Это также имеет морские границы с США. 

Есть едва страна в мире, где такое разнообразие пейзажа и растительности может быть найдено. Мы имеем степи на юге, равнинах и лесах во внутриобластном, тундре и тайге в nirth, горной местности и пустынях на востоке. 

Есть два Великих равнин в Большой российской Равнине Russia:the и Западной сибирской Низменности. Есть несколько цепей гор на территории страны: Урал, Кавказ, Алтай и другие. Наибольшая горная цепь, Урал, отделяет Европу от Азии. 

В России есть более чем два миллиона рек. Самая большая река Европы, Волга, течет в Каспийское море. Главные сибирские реки - Обь, Енисей и Лина - текут с юга на север. Амур на Дальнем Востоке течет в Тихий океан. 

Россия - досягаемость в красивых озерах. Всемирное самое глубокое озеро - Озеро Байкал. Это является намного меньшим чем Балтийское море, но есть намного больше воды в этом чем в Балтийском море. Вода в озере настолько ясна, что, если Вы смотрите вниз, Вы можете считать камни на основание. 

Россия имеет одну шестую всемирных лесов. Они сконцентрированы в европейце к северу от страны, в Syberia и на Дальнем Востоке. 

На обширной территории страны есть различные типы климата, от арктического на севере к субтропическому на юге. В середине страны климат является умеренным и континентальным. 

Россия - очень досягаемость в нефти, железной руде, природном газе, меди, никеле и других полезных ископаемых. 

Россия - парламентская республика. Глава государства - президент. Законодательные полномочия осуществлены Думой. 

Капитал России - Москва. Это - его наибольший политический, научный, культурный и индустриальный центр. Это - один из самых старых российских городов. 

В настоящее время, политический и экономический situationn в стране скорее усложнен. Есть много проблем в народном хозяйстве Российской Федерации. Индустриальное производство уменьшается. Цены постоянно повышаются, норма инфляции очень высока. Люди теряют их рабочие места, потому что много фабрик и заводов обанкротились. 

Но несмотря на проблемы Россия стоит в настоящее время, есть много возможностей этой страны, чтобы стать одной из ведущих стран в мире. Я уверен, что мы, младшее поколение, можем сделать очень, чтобы сделать Россию столь же сильной и мощной, как это имело обыкновение быть.

